

Referat fra bestyrelsesmødet d. 14/03/23

Deltagere: Mads G, Gaarde, Thor, Nares

Afbud:

Referat: Nares

Mødeleder: Mads

1. Velkommen til den nye bestyrelse
 - a. Hvem er vi, hvad er vores tanker med DFSU og hvor ligger vores motivation.
 - Mads: Fokus på frivillighed, kommunikation udadtil, landsholdsstrukturen, DM
 - Thor: Motivation for at se på underliggende problemer, ungdoms-ultimate, ændrer synet på DFSU fra fjernt/elitært, Rekruttering, præcise holdninger der kommunikeres ud.
 - Gaarde: Strømlinet proces af hele økonomisektoren, flere frivillige.
 - Nares: Finde ny ansat og lave en gnidningsfri overgang.
2. Status på DFSU (Ultimate)
 - a. Opsummering af Repræsentantskabsmødet
 - Præsentere den nye bestyrelse for medlemmerne, og tak til de afgående.
 - Sparringsweekend med andre klubber på kryds og tværs. Evt. i forlængelse af et finalestævne.
 - b. Økonomi
 - Likviditet på t.kr. 493 (inklusive Roskilde Festival).
 - Roskilde-udvalg lukkes
 - Undersøge hvad det kræver af startkapital, og lave en reserve af dette, til evt. fremtidig indtræden i projekt.
 - Der skal bruges penge - Reserve et årligt kapitalniveau cirka t.kr. 100-150.
 - c. Hvor stærkt står vi lige nu
 - i. Udvalg
 - DM eneste fungerende organ p.t
 - Ting behøver ikke at køre i udvalg, men kan grupperes såfremt mængden er til dette.
 - Landshold og elite "udvalget" varetages af sekretariatet.
 - Kommunikere at vi "lukker" udvalgene for medlemmerne.
 - d. Hvilke opgaver er essentielle for DFSU
 - Økonomien er blevet strømlinet.
 - Lukning af discshoppen
 - Udbud af DFSU discsalg (definere opgaven, og få det uddelegeret)
 - Medlemshvervning
 - Udvikling af træningsparadigme til begyndervenlig Ultimate.
 - Der skal være klubber/frivillige til at gribe nye medlemmer.

- Lave konkrete tiltag med fokus på klubberne.
- Rekruttering på gymnasie DM. Sponsorer præmie. Få klubber til at komme ud til finalestævnet. (definere opgaven)
- Ibrugtage DFSU årskalender igen.
- Status på hovedbestyrelsen - Optagelse i DIF.

3. Inddragelse af Danmark (frivillige) i DFSU

- a. Kommunikation udadtil
 - Alt skal kommunikeres ud.
 - Problematik med unge spillere ikke er på facebook.
 - Ekstern kommunikationsansvarlig samt strategi heraf. Undersøge rammen af aflønning heraf - SOME ansvarlig.
 - Benyttelse af sprog - Dansk for nu.
- b. Åbne bestyrelsesmøder
 - Hvert andet møde kunne være en åbent "workshop" el. lignende format.
- c. Deling af referater fra bestyrelsesmøder
 - Genoptagelse af dette.
- d. Aktivitetskalender.
 - Promovere DFSU kalender, og lav et spreadsheet.
 - Få lagt årshjul ud.
- e. Social aktivitet for de frivillige i DFSU - formattet skal optegnes.

4. Forslag fra Mattias Ahlgren:

- a. [Se forespørgsel fra Mattias her](#) (nu med budget)
- b. Elite Camp i København 13-14 maj (Jimmy Mikkel & Claire Trop)
- c. 20k-30k kr fra DFSU - Har vi det?
 - Kan lægges ud til medlemmerne.
 - Evt. lægge det sammen med discudbud.
 - Evt. ekskludere landsholdsspillerne.
 - Sende det ud til klubberne, og hver klub kan sende x. antal personer.
 - Lægge spørgeskema ud til medlemmerne, med egenbetaling på kr. 750. Landsholdsspillerne skal koordinere med trænerne, 40 pladser (20 af hver optimalt. Malmø optager cirka 10 pladser).
- d. Det er for pludseligt for bestyrelsen at varetage denne opgave i år. Måske en anden gang, hvor budgettet også er til det.

5. Forespørgsel fra Jimmy omkring landsholdsstøtte - [Se forespørgsel her](#)

- Afslag på dette. Pengene arbejder bedst hos det bredere publikum.
- Landsholdet betaler selv TF. Der er afsat t.kr. 7 som kan bruges på egen svar.
- Nares udarbejder udkast til mail.

6. Status på U20, landsholdet.

- a. Der mangler en træner/leder som er voksen på holdet.
 - i. kan vi afsætte 10.000 til at tilknytte en træner til holdet

- Der er nogle beslutninger forud for dette, der kræver handling i fremtiden, for at undgå fremtidige situationer.
- Bestyrelsen finder 2 personer hver, slår sig sammen og prikker til folk.
Deadline til søndag d. 19. marts Der bliver afsat en fast godtgørelse på t.kr. 10.
- Obs for skattemæssig håndtering af dette.

7. Evt.

- Punkt til næste mødes dagsorden omkring hvilken retning den nye bestyrelse arbejder efter.
- Samtale under workshop omkring DM-strukturen.
- Holde en idé workshop ifm. dm-runder. Hver klub skal være repræsenteret ved dette. Konsekvens ved ikke at møde op.
- Invitere til workshop ifm. indendørs DM-finalestævne.

8. Tidspunkt for næste møde

- a. Mandag d. 17 april, Kl 18.00